
Protokoli fort vid Kragga Samfallighetsforenings styrelsemote 
Datum: 2017-03-25 
Tid:Kl 10.00 
Plats: Medborgarhuset i Balsta 

Stammans oppnande 
Styrelsemedlem Anders Janzen halsade alia valkomna och Oppnade motet. 

Dagordning: 
1. Val av ordforande for stamman 

Till ordforande for stamman valdes Katarina Drevenlid 
2. Val av sekreterare 

Till sekreterare valdes Vahid Hagigi 
3. Val av 2 justeringsman 

For justering av protokollet utsags Anders Janzen och Jens Aldheim 
4. Styrelsens och revisorernas berattelser 

EKONOMI 
- Foreningen har hallt budgeten och har fornarvarande bra ekonomi. 
- 7 medlemmar har fortfarande inte betalt avgifter for 2016. Arendet skickas vidare for 
indrivning. 

FOTBOLLSPLAN 
- 33ans Allservice har under aret skott om underhallet av fotbollsplanen. 
- Nya styrelsen far utse vilken entreprenor som far skota underhallet for 2017. 

B R E V L A D K S T A L L N I N G A R 
- Under motet inkom onskan om att dessa skulle byggas av medelmmarna. 
- Foreningen har pengar for att leja ut arbetet. Nya styrelsen kommer att ta in fler offerter 
f8r arbetet. 

NEDTAGNING AV TRAD 
- Medlemmar som efter godkannande av styrelsen onskar att ta ner trad, maste aven stada 
undan riset som blir kvar efter nedtagning. 



REVISIONRBERATTELSE 
- Motesordforande laste upp revisionsberattelsen 

5 . Ansvarsfrihet for styrelsen 
- Stamman beviljade styrelsen ansvarsfrihet for verksamhetsaret 2016 

6. Framstallningar fran styrelsen eller motion er fran medlemmarna 
- Problemet med indrivning av obetalda medlemsavgifter togs upp pa stamman. 
Styrelsen tar framover mandat att skicka fordran vidare till inkasso/kronofogden efter 
forsta paminneise utskick. 

7. Ersattning till styrelsen och revisorerna 
- Arvodet kvarstar som tidigare 

8. Styrelsens tors lag till utgifts- och inkoraststat samt debiteringslangd 
- Budgeten som presenterades, godkandes av stamman. 

9. Val av styreise, styrelseordforande och suppleanter 
- Det har inte ftmnits nagon valfbrbrextoing, men vi har fatt in intresseanmalan fran 
medlemmar som ville engagera sig i styrelsearbetet. 

Styrelsen 2017 
Ordforande. Lautaro Aranda nyval 2ar 
Anders Janzen omval 1 ar 
Jens Aldheim omval lar 
Vahid Hagigi omval lar 
Anne Valin nyval 2 ar 
Suppleanter 
Linnea Bjorken nyval lar 
Mats Berggren nyval lar 

10. Val av revisorer och suppleanter 
Susanne K indlund valdes som re visor supp leant. 

11. Fraga om val av valbredning 
- Inga forslag inkom, och ingen valberedning kunde utses. 

12. Ovriga fragor 
- 33:ans allservice saknar kontraktet for 2016. 
Nya styrelsen maste se till att kommande ars entrepreiwr for fotbollsplanen far sitt 
kontrakt i tid. 



- Klagomal har inkommit gallande vagar som forstorts av entreprenorer som nailer pa och 
bygger i kragga. 
Nya styrelsen kommer att se over detta. 
- Medlemmarna onskar att mailkonversationen mellan dem och styrelsen vart battre. 

13. Meddelande av plats dar stammoprotokollet hallas tillgangligt 
- Protokollet kommer att laggas upp p i Kraggas samfallighetsforeningens hemsida. 
http ://www.kraggasff.se/index. htm 

http://www.kraggasff.se/index

